

Last Chance! Join us for a Flavourful Journey!
最後今日 餐飲採購之旅收官



Today is the FINAL day of the show, and you won't want to miss a moment! We've lined up some of the most exciting events for today, including Coffee in Good Spirits Championship, World-class Coffee Demonstrations, and more! The connections made and discussions held over the past two days have been incredibly inspiring. Take advantage of this last chance to join your colleagues for an unforgettable finale!

今天是展覽的最後一天，絕對不容錯過！我們今天準備了數個精彩活動，包括咖啡調酒大賽總決賽、明星咖啡師演示等等。過去兩天的交流與討論令人鼓舞，趕快把握這最後的機會，與業界同仁一同參加這難忘的盛典！



What's buzzing today?
精彩活動不容錯過

Venue 場地	Time 時間	Events & Programme 活動及內容
Main Stage, Hall 5F	11:30 - 13:00	IFSA Food Safety Forum How to be competitive in food business by latest technology and industry-leading certification? 國際食品安全協會論壇 如何透過利用最新技術和業界領先的認證在食品業保持競爭力？
	14:30 - 16:00	WINE LUXE Wine Luxe International Awards Presentation Ceremony 酒派國際葡萄酒及烈酒大獎賽頒獎典禮

Coffee Competition Area, Hall 5E	10:00* - 17:00	Hong Kong Latte Art Championship 2024-2025 香港咖啡拉花大賽 2024-2025 <small>*Exhibition opens at 11:00 *展會於上午11時開始</small>
		Hong Kong Coffee in Good Spirits Championship 2024-2025 香港咖啡調酒大賽 2024-2025

	11:30 - 12:30	Boram's journey from producer to World Barista Champion Boram - 從咖啡豆生產商到成為世界咖啡師冠軍之路 Boram Um, Champion, World Barista Championship 2023
The Hub, Hall 5E	13:00 - 13:30	Navigating the Challenges and Opportunities in Digital Transformation 數碼轉型中應對的挑戰和機遇 Alfred Wong, Programme Manager, Cyberport
	14:30 - 15:30	Coffee Cupping Session with Boram Um 與 Boram Um 一起咖啡杯測 Boram Um, Champion, World Barista Championship 2023

Tasting Theatre, Hall 5G	11:30 - 12:30	Taste the TTSA 2024 Winning Sake 香港品味潮人清酒大賞 2024 獲獎清酒品鑑 Tomy Fong, Co-founder & Judge Affairs Director of TTSA
	14:30 - 15:30	A Sake Time Capsule: Exploring Centuries of Japanese Brewing Tradition 日本清酒時光囊：探尋日本數百年釀造傳統 Micky Lo, WSET Certified Sake Educator, SSI International Sakasho

現場趣味活動
Fun-filled Onsite Activities

清酒時刻 Sake Hour @ Hall 5G

Experience the innovative self-service sake machine, featuring 27 selected sakes from various regions in Japan. This is your chance to explore and find your perfect flavour. Let's fall in love with Japanese sake together!

立即探索自助清酒體驗，透過最新的清酒機品嚐27款來自日本不同地區的精選清酒。這是發掘屬於您味道的絕佳機會，馬上與我們一起展開日本清酒浪漫之旅！

啤酒攤位 Beer Bar @ Hall 5E

Sample a diverse selection of beers from around the world while enjoying interactive moments with fellow attendees. Don't miss the chance to connect with other beer enthusiasts.

品嚐來自世界各地的啤酒款式，並與其他參與者展開深入交流。把握這個與啤酒愛好者互動的機會。

攝影攤位 Photo Booth @ 5G-H16

Capture your memorable #RBHK moments with us! Follow our social media channels, share your photo on social media and tag us to get an event themed tote bag!

香港餐飲展送上特備驚喜，讓你留住#RBHK精彩一刻！歡迎追蹤展會社交平台賬戶取得最新資訊，在社交平台分享相片並@展會社交平台賬戶，即可獲得精美主題環保袋！

禮品換領 Gift Redemption @ 5G-B31

Follow our Social Media channels and like our specified post to get one chance to play the claw machine!

追蹤展會社交平台賬戶取得最新資訊並讚好置頂帖文，即可獲得一次幸運夾公仔機會！獎品包括環保袋、文件夾、旅行轉插器、流動手機充電器及由參展商贊助的精美禮品。

Come and register on-site! Don't miss your chance to join us for the exciting exhibits and events that RBHK offers!

歡迎現場登記！萬勿錯過香港餐飲展參展商琳瑯滿目的展品方案和精彩活動！

把握最後機會，一閃見！
Seize the last Chance and see you later!

More exciting news!
更多精彩消息！

We are thrilled to announce that the Retail Asia Conference & Expo (RACE) will co-locate with the Restaurant, Bar & Café Hong Kong (RBHK) from 2-4 September 2025 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre! This collaboration unites two of Hong Kong's key economic drivers—the food and beverage (F&B) and retail industries—to create greater synergy and exciting opportunities for growth and innovation.

亞洲零售論壇暨博覽會 (RACE) 將於2025年9月2日至4日與香港餐飲展 (RBHK) 在香港會議展覽中心共同舉辦！此次合作將聯合香港兩大經濟動力——餐飲業和零售業，為業界創造更大的協同效應、推動增長和創造更多機會。